



شركة المطاحن العمانية (ش.م.ع.ع.) Oman Flour Mills Company (S.A.O.G.)

١٤ / April / 2024

١٤ / إبريل / ٢٠٢٤م

Disclosure of the annual financial statements of the Oman Flour Mills Company for the year 2023

الإفصاح عن البيانات المالية السنوية لشركة المطاحن العمانية للعام ٢٠٢٣م

With reference to the previous disclosure by Oman Flour Mills Company (SAOG) dated March 20, 2024, regarding the delay in issuing the company's financial statements.

بالإشارة إلى الإفصاح السابق لشركة المطاحن العمانية (ش م ع ع) الصادر بتاريخ ٢٠ /مارس/ ٢٠٢٤م حول تأخر إصدار القوائم المالية للشركة.

Oman Flour Mills Company (SAOG) would like to inform its esteemed shareholders that it will publish the audited financial statements before the end of April 18, 2024.

تود شركة المطاحن العمانية (ش م ع ع) ، أن تفصح للمساهمين الكرام، بأنها سوف تقوم بنشر القوائم المالية المدققة قبل نهاية يوم ١٨ /إبريل/ ٢٠٢٤م.

The company also wishes to express its regret for the delay caused by the auditing delay of one of its associate companies. Furthermore, the company would like to clarify that the auditing process has been completed, and the issuance of the consolidated financial statements is currently underway.

وإذا تود الشركة التعبير عن أسفها للتأخير الذي طرأ نتيجة التأخر في تدقيق إحدى شركاتها الشقيقة ، كما تود الشركة الإفادة أن عملية التدقيق إنتهت وجاري حاليا إصدار القوائم المالية المجمعة.



عن شركة المطاحن العمانية ش.م.ع.ع.
For /Oman Flour Mills SAOG



C.R. No. 10/5841/0

P.O. Box 566, Ruwi, PC 112, Sultanate of Oman
Tel: (968) 24717300, Fax: (968) 24714711
Customer Service Enquiries: (968) 24717333

Website: www.omanfLOURMILLS.com
e-mail: info@omanfLOURMILLS.com

س.ت.رقم: ١٠/٥٨٤١/٠

ص.ب: ٥٦٦، روي، الرمز البريدي: ١١٢، سلطنة عمان
هاتف: ٢٤٧١٧٣٠٠ (٩٦٨)، فاكس: ٢٤٧١٤٧١١ (٩٦٨)
خدمة متطلبات العملاء: ٢٤٧١٧٣٣٣ (٩٦٨)